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Aanleiding 
Het lid Ouwehand (PvdD) heeft op 28 september jl. vragen gesteld over de nog 
altijd voortdurende dreiging van het coronavirus in de vleesindustrie aan de 
minister van VWS en u. De vaste commissie van LNV heeft verzocht de 
antwoorden te ontvangen voor het AO dieren in de veehouderij dat voor 29 
oktober a.s. gepland staat. 

Advies 
U kunt instemmen met de antwoorden. Na uw akkoord worden de antwoorden 
door VWS naar de Tweede Kamer gezonden. 

Kernpunten 
•  Zo stelt het

artikel dat Vion inventariseert of het slachttempo de komende weken
mogelijk omhoog kan gaan. Vraag 1 van het lid Ouwehand suggereert dat
het slachttempo sowieso omhoog gaat. Navraag bij de sector leert dat dit
een eigen interpretatie van de journalist is geweest en dat is aangegeven
dat de slachtcapaciteit verruimd wordt door meer slachturen te draaien,
niet door het slachttempo te verhogen.

• Hierover is ook navraag gedaan bij de NVWA. De NVWA registreert het
daadwerkelijke slachttempo niet en kan derhalve geen gemiddeld
slachttempo berekenen. Afhankelijk van de specifieke omstandigheden
van een slachthuis kan de snelheid fluctueren, maar dient te allen tijde
onder de voor dat bedrijf maximaal toegestane snelheid te blijven.

• Het antwoord op vraag 10 over verspreiding van het virus via voedsel is
afgestemd met PAV.
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Toelichting 
• Ook in de begrotingsvragen wordt om concrete slachtsnelheden van

verschillende slachterijen gevraagd, ook van Vion, en de ontwikkeling
daarvan in de afgelopen maanden. Bij het beantwoorden van die vragen
zullen we alert zijn op het feit dat ook deze vragen van het lid Ouwehand
er liggen.

• In de voortgangsbrief over corona van VWS wordt een passage
opgenomen over slachthuizen. Hierin wordt o.a. ingegaan op de uitvoering
van de motie van het lid De Groot over het nemen van (financiële)
verantwoordelijkheid door slachthuizen. U wordt hier separaat over
geïnformeerd.


